
Referat af Baunevangens afdelingsbestyrelsesmøde                         
tirsdag den 30. april 

 

Baunevangens afdelingsbestyrelse Side 1 
 

 
Mødedeltagere 
 

    
• Henrik Svendsen (HS) 

• Tine Sand Gybeck (TSG) 

• Ann-Mari Lundbæk Lauritsen (AML) 

• Eugen Sølberg (ES)                      

• Vagn Bille (VB) 

• René Pedersen (RP) 

• Dan Andersson (DA) 

• Nikolaj Henrichsen (NH)                     

 
Afbud fra 

     
 

 
Fra KAB / ejendoms-
kontoret 

 

• Brian Ludvigsen (BL) 
• Anders Brøgger (AB) 

  

 
Dagsorden 

 
1. Valg af referent. 

 
2. Gennemgang af referat fra sidste møde. 

 
3. Evaluering af afdelingsmøde. 

Konstituering af bestyrelsen samt fordeling i diverse udvalg. 
Gennemgang af forslag som der skal arbejdes med den kommende tid. 

 
4. Løbende sager fra Ejendomskontoret v. BL 

Igangværende vedligeholdsesopgaver (Fremsendes) 
Planlagte vedligeholdsesopgaver (Fremsendes) 
Budgetopfølgning. Materiale fremsendes. 
Kan vi ”følge” med mht det udvendige arbejde, når nu vejret har været så 
voldsomt.  
Har der været nye problemer med fugt hvor endnu en pumpe er opsat. 
 

5. Info fra driftschef AB 
Status omkring affald – bl.a. kontrakt med Morten. 
Er der indkøbt containerer? 
 

6. Beboerhenvendelse.  
Reduktion på varmeregningen for udsatte boliger. HS/BL 

 
7. ”Vild med vilje” – hvor står vi (TSG) 

 
8. Beboerhus info (VB)  

Er der styr på den nye afregning jvf hvad vi aftalte på sidste møde. 
 

9. Evt. 
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Baunevangens afdelingsbestyrelse Side 2 
 

Referat 1. VB blev til referent 
2. Det blev aftalt at vi minder hinanden om at gennemgå referat ved 

afslutning af mødet. 
3. Vi drøftede afdelingsmødet, hvordan gik det? Der var god dialog, god 

stemning, fint fremmøde, men vi ser gerne at flere møder op for 
beboerdemokratiet. Ved beboerforslag vil vi anbefale at man møder op og 
fremholder sine argumenter og hvis man er forhindret, så få en anden til 
det eller giv besked om at man er forhindret. Vi vil arbejde videre med 
parkering og trailer 

• Konstituering af bestyrelse og udvalg 
Formandsudvalg: Ann-Mari, Dan og Vagn med Vagn som formand udadtil 
Økonomivalg: Henrik og Nikolaj 
Kloak, affalds og ladestander udvalg: Tine, Vagn og René 
Byggeudvalg: René og Dan 
Det grønne udvalg: Tine, Henrik, Eugen, samt 3 beboervalgte, Pia, Marie-
Louise, samt Belinda 
Parkering og Trailer: Tine, Ann-Mari, Eugen, Nikolaj 
 
 
  

4. Gennemgang af budget, nogle få konti er udfordret, men intet 
alarmerende 

Opfordring til at få installeret Mig og Min bolig på sin telefon, som KAB har   
udviklet.  
Havebrev bliver omdelt til beboere inden så længe. 
Ødelagte hovedtrapper efter vinteren er næsten færdigrenoveret. 
Omfugning af 2 endegavle i Gård 1 påbegyndes inden længe 
Installering af ekstra pumpebrønd i kælderskakt i gård 4 er udført. 
10 nye hoveddøre renoveres inden længe, de mest medtagne prioriteres 
Der er sygdom på ejendomskontoret, så der vil være brug for at få hjælp 
udefra til kommende opgaver 
Kældertrappe i gård 2 er stadig har problemer med rust på galvaniseret stål 
kanter. Se evt. trappen ved selvsyn 
  

5. Anders har kontakt med Morten - Folk arkitekter, som vi regner med skal 
projektere affaldsøer 

6. Beboerhenvendelse vedr. varme reduktion i endegavl, vi undersøger 
nærmere. 

7. Der bliver afholdt et møde i juni, inkl. beboervalgte, for at få klarlagt hvad 
der skal udføres. 

8. Betaling med mobilepay er afskaffet, fremadrettede betales via bank 
overførsel ved bookning 
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Baunevangens afdelingsbestyrelse Side 3 
 

 

                        

  

Næste møde 
 

  Tirsdag den 28.  

 
 

 
 

 


